
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1700
I svar på MOF alm. del – spørgsmål 1586 beskriver ministeren, at Danmark i EU samar-
bejder med en række andre lande for at forbyde de såkaldte PFAS-forbindelser alle de 
steder, hvor de ikke er absolut nødvendige, og at i efteråret kommer EU’s kemikalieagen-
tur med et forslag om at forbyde PFAS’er i brandskum. Kan ministeren i forlængelse heraf 
1) redegøre mere uddybende for regeringens engagement på EU-plan for at forbyde 
brugen af PFAS-forbindelser og oplyse, hvad regeringen konkret har gjort for at løfte 
denne dagsorden siden sagen i Korsør kom op i februar, og 2) redegøre for processen 
fremadrettet fra at ECHA fremlægger sit forslag til, at der potentielt vedtages et forbud?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Stén Knuth (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sten.Knuth@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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